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Onderwerp:
Gemeentelijke duurzaamheidslening aanpassen voor gebruik voor plannen sportaccommodaties 
duurzaamheid in Steenwijkerland

De raad van de gemeente Steenwijkerland in vergadering bijeen d.d. 7 september 2021

De raad gehoord de beraadslaging, is van mening dat:

We als gemeente verduurzaming erg belangrijk vinden als het gaat om gemeentelijke 
sportaccommodaties, maar ook verduurzaming van andere sportaccommodaties erg belangrijk 
vinden.

-  Er inmiddels gestart is met een pilot bij de Olde Veste en positief ervaren, maar deze enkel 
om verduurzamen van verlichting gaat

-  En dit eenvoudige gekopieerd kan worden naar alle andere verenigingen, maar ook breder 
getrokken kan worden

-  Belangrijk is dat de sportaccommodaties verduurzamen.

Een gemeentelijke duurzaamheidslening zou aan deze ambities kunnen bijdragen. De basis gedachte 
is dat dit een besparing op de energiekosten oplevert en dat hiermee voorzien kan worden in de 
aflossing van de lening. Hier kunnen dan weer nieuwe maatregelen uit gefinancierd worden.

De raad roept het college op om de gemeentelijke duurzaamheidslening dusdanig aan te passen 
zodat alle sportaccommadaties een beroep hierop kunnen doen voor uitvoering van plannen ten 
behoeve van verduurzaming. \

En gaat over tot de orde van de dag
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